
Begäran om stämmobeslut, Gabathers 
bolagsstämma den 2021-06-03 
 

 

Bakgrund 

Bolagets kommunikation har under lång tid varit eftersatt, såväl till aktieägare som till aktiemarknaden. 

Ett exempel är att hemsidan under ett par år har varit, och är i skrivande stund, trasig och har också 

under längre tid innehållit felaktig information. Det saknas också information om bolagets pipeline, 

verksamhet och planering, vilket gör det svårt för såväl nuvarande som potentiella aktieägare att bilda 

sig en rättvis bild av bolaget.  Detta tycks avspegla sig i aktiekursen och därmed gjort nyemissioner 

orimligt dyra för befintliga aktieägare samt skadat bolagets förtroende. 

 

Förslag till beslut 

Att bolaget skall inrätta en IR-/kommunikationsfunktion där en ny tjänst tillsätts som skall ansvara för 

bolagets kommunikation. 

 

Vi föreslår bolagsstämman att besluta enligt förslaget. 
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